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De gemeente Sliedrecht maakt onderdeel uit van de GR Gevudo. Deze GR is aandeelhouder van 

HVC. Een belangrijke ontwikkeling van de afgelopen jaren is dat HVC zich, naast het verwerken 

van afval, is gaan richten op de energietransitie. Met name waar het gaat om het aanleggen en 

exploiteren van warmtenetten. Dit betekent dat HVC een belangrijke partner is in de 

energietransitie en dat vraagt forse investeringen. Als lid van de GR Gevudo hebben wij via de 

zienswijzen op de begroting de afgelopen jaren gewezen op het belang van een verantwoorde en 

toekomstbestendige financiering van HVC. Hier is de afgelopen tijd aan gewerkt. Via deze CIB 

informeren wij u over de laatste ontwikkelingen.  

 

Aandeelhouders 

De aandeelhouders staan garant voor investeringen die HVC doet. Voor investeringen boven de 

drempelwaarde dienen zij goedkeuring te geven aan HVC. Als compensatie voor het garantierisico 

ontvangen de aandeelhouders een provisie. Het doel is om HVC zelfstandig financierbaar te maken 

(dus zonder garantstellingen, maar ook zonder provisies). Dit traject schuift door richting 2027 

omdat de energietransitie zorgt voor een toenemende kapitaalbehoefte bij HVC. Er wordt 

gemonitord op het investeringsprogramma waarbij het sturen op voldoende solvabiliteit 

uitgangspunt is.   

 

Met het oog op de toekomstbestendige financiering heeft HVC de afgelopen periode extra 

aandeelhouders aangetrokken. Het betreft enkele gemeenten uit hun verzorgingsgebied rondom 

Delft. Bovendien zijn er nog meer gemeenten geïnteresseerd. Het voordeel hiervan is dat per 

aandeelhouder het garantierisico beperkt wordt en de financiële kracht van HVC wordt versterkt. 

Daar tegenover staat wel dat het aandelenbelang verwaterd inclusief de stempositie en te 

ontvangen provisie. Gevudo zet daarom in op verdere toetreding op basis van bedrijfswaardering 

zodat geen discussie ontstaat over een marktconforme prijs van de aandelen.  

 

Momenteel onderzoekt Gevudo in samenspraak met HVC hoe bovenstaande zaken verder 

vormgegeven kunnen worden waarbij de belangen van zowel de aandeelhouders en HVC goed 

geborgd worden. Het maatschappelijk belang van duurzame ontwikkeling en de energietransitie 

speelt daar ook een belangrijke rol in.  

 

Onderzoek Deloitte 

Deloitte heeft eerder onderzoek gedaan naar de financieringspositie van HVC en geconstateerd dat 

Directie en RvC in de afgelopen jaren beter inzicht hebben verkregen in de resultaten en 

kasstromen van de verschillende activiteiten van HVC. Hierdoor wordt beter gestuurd op een 

positieve bijdrage van activiteiten, het stoppen van niet winstgevende zaken en het voorkomen 

van kruissubsidiering. Tussen Gevudo en HVC lopen continue gesprekken over de juiste mate van 

informatievoorziening op de (deel)resultaten zodat grip en sturing vanuit het aandeelhouderschap 

optimaal kan plaatsvinden.  



 

 

 

 

Rijk ook aan zet 

HVC is een belangrijke partner in de energietransitie. Het standpunt van Gevudo is dat ook het Rijk 

een faciliterende en financierende rol moet pakken. De rekening en de risico’s kunnen niet 

eenzijdig bij lagere overheden worden gelegd. De warmtelevering zal via een nieuwe Warmtewet 

verder worden gereguleerd en daarbij zijn de leverancier en eigenaren niet per se óók goed 

beschermd tegen mogelijk te eenzijdige besluitvorming vanuit de Rijksoverheid.  

De nieuwe wetgeving kan bovendien gevolgen hebben voor de structuur van HVC. Bijvoorbeeld als 

het Rijk intervenieert in de exploitatie van warmtenetten.  
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